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تیم پالایش نفت آبادان هفته گذشته یک 

قهرمانی دراماتیک را در خانه خود جشن 

گرفت؛ روزی که شاید به جز خودشان کسی 

دیگر شانسی برای قهرمانی آن ها نمی دید. 

نرگس علوانی، سرمربــی نفتی ها، درباره 

قهرمانی تیمش در شانزدهمین دوره لیگ 

برتر فوتسال بانوان کشــور اظهار کرد: من 

قهرمانی در همه رده های سنی را تجربه کرده بودم، 

ولی تاکنون طعم قهرمانی در لیگ برتر را نچشــیده 

بودم و به نظرم تجربه بســیار خــوب و متفاوتی بود و 

خدا را شــکر می کنم که بار دیگر لطف خدا شــامل 

حال من شد و توانستیم در دیداری حساس با هیئت 

خراســان رضوی در ثانیه های پایانی بازی را ببریم و 

قهرمان شویم. او درباره داوری پرحرف وحدیث این 

بازی و اعتراض تیم هیئت خراسان نیز گفت: اتفاقا 

بازی بسیار خوب بود و از نظر داوری هم هیچ مشکلی 

نداشــت که حریف تیمش را بیرون بکشــد. جالب 

است در دیدار رفت با هیئت خراسان با وجود اینکه 

تیمم با حساب ۴بر۱ برنده شد، داور در نیمه نخست 

آن بازی واقعا بد بود و هرچه بگویــم کم گفته ام، اما 

تلاش کردیم اعتراض بی مورد نکنیــم و حتی بعد از 

اینکه فیلم را برای خود داوران فرســتادم، حق را به 

من دادند. سرمربی تیم فوتسال بانوان پالایش نفت 

آبادان گفت: از هر داوری که خــوب کار کند، دفاع 

می کنم. البته امسال در امر قضاوت ها فرازونشیب 

داشــتیم، امــا داوری دیــدار با خراســان رضوی در 

آبادان به صورتی نبود که درباره آن گفته شــد. حتی 

کارشناســان داوری هم درباره آن پنالتی که به سود 

تیم ما گرفته شد و خراسان در اعتراض به آن تیمش 

را بیرون کشــید، اعلام کردند که پنالتی به درســتی 

گرفته شــده بود. به نظــرم داوری عالی بــود و هیچ 

مشکلی نبود و داوری در بازی اصلا تأثیرگذار نبود.

علوانی با بیــان اینکه به نظرم دربــاره داوری تیم ما و 

خراسان رضوی بزرگ نمایی شد، درحالی که داوری 

مشکلی نداشــت، افزود: به نظرم با صحبت هایی که 

درباره داوری شد، می خواستند قهرمانی تیم پالایش 

نفت را زیر ســؤال ببرند و تلاش بازیکنانــم را نادیده 

بگیرند. به هرحال نباید قهرمانی تیمم را زیر ســؤال 

ببرند. همــه قهرمانی ما دســت خداوند بود. شــاید 

باورتان نشود، وقتی در بازی با سایپا باختیم، به شدت 

ناراحت بودم اما حســی به من می گفت که قهرمان 

می شویم. تاکنون چنین حس وحالی را تجربه نکرده 

بودم، اما مطمئن شــدم که تیمم قهرمان می شــود. 

همین هم شد و درحالی که بازی تا ثانیه های پایانی با 

نتیجه تساوی دنبال می شد، در همان ثانیه ها به گل 

پیروزی رسیدیم و قهرمان شدیم. این قهرمانی به من 

ثابت کرد که همه چیز دست خداست و ما نباید ناامید 

شویم و باید تا لحظات پایانی برای به دست آوردن هر 

موفقیتی بجنگیم.

 فروردین اولیــن دوره رقابت هــای دوومیدانی جام 

امام رضا(ع)، گرامیداشت استاد علی باغبان باشی 

به میزبانــی مشــهد برگــزار شــد. در ورزشــگاه 

امام رضــا(ع) که اولین بار دخــتران دوومیدانی کار 

به رقابت می پرداختند، دختر خراســانی مسابقات 

در مــاده ۱۰۰متر بامانع بــا ثبت زمــان ۱۳ثانیه و 

۹۹صدم ثانیــه رکورد ملــی این ماده را کــه با زمان 

۱۴ثانیه و یــک صدم ثانیه متعلق بــه الناز کمپانی 

بود، به میــزان ۲صدم ثانیــه بهبود بخشــید. فائزه 

آشــورپور به این ترتیب رکورددار جدید این ماده در 

کشور معرفی شد. تا پیش از این، هیچ یک از بانوان 

دونده در ۴۰ســال گذشــته ۱۰۰متر بامانع را زیر 

۱۴ثانیه ندویده بودند و آشورپور اولین بار با ۱۳ثانیه 

و ۹۹صدم ثانیه به قهرمانی رسید.

آشورپور بعد از آن به مســابقات ترکیه اعزام شد، اما 

به دلیــل غیبت دیگــر شرکت کنندگان ایــن ماده، 

به تنهایی ۱۰۰مــتر بامانع را دوید که موفق نشــد 

رکورد خود را تکرار کند. در مسابقات قهرمانی کشور 

در اراک نیز آشورپور بار دیگر قهرمان ماده ۱۰۰متر 

بامانع شد، اما بازهم نتوانســت رکورد خود را تکرار 

کند، ولی الناز کمپانی رکورددار سابق ماده را بازهم 

پشت سر گذاشت.

 خبری از پاداش ها نیست
با وجود همه درخششی که این ورزشکار مشهدی از 

ابتدای سال داشته است، هنوز از پاداش یا تشویق و 

دل گرمی این دختر دونده خبری نیست. او می گوید 

نه فدراســیون و نه اداره کل ورزش وجوانان استان 

هیچ پاداشی برای رکوردشکنی او در نظر نگرفته اند. 

حتی بعد از مسابقات جام امام رضا(ع) عنوان شد که 

دختران طلایی و مشــهدی این رقابت ها از استخر 

رایگان آســتان قدس و پیســت امام رضــا(ع) برای 

تمرین بهره مند خواهند شد، اما گویا هنوز این وعده 

عملی نشده اســت. این ورزشــکار بیست ودوساله 

برای حضــور در بازی هــای آســیایی۲۰۲۲ آماده 

می شــود و هرچنــد به دلیل شــیوع کرونــا گاهی 

در زمیــن خاکی مــی دود، گلــه ای نــدارد و تلاش 

می کند تا از هــر فرصتی بــرای آماده ســازی خود 

استفاده کند.

فائزه آشــورپور خواســتار افزایش حمایت ها شد و 

گفت: از فروردین که رکورد زده ام، هیچ پاداشــی از 

طرف فدراسیون، هیئت استانی و اداره کل استان 

نگرفته ام. باید حمایت ها بیشتر شود. شنیده ام در 

بخش مردان به ورزشکاران حقوق می دهند، اما من 

تابه حال هیچ حمایتی نشده ام.

 پدرم حامی مالی من است
او ادامه داد: اسپانسر ندارم، بخشی از هزینه هایم را 

از طریق قرارداد لیگ های باشگاهی تأمین می کنم 

و بقیه را پــدرم می دهد. البتــه قراردادهایمان هم 

نســبت به مردان خیلی تفاوت دارد. هر مسابقه ای 

که می دهم، بخشی را از آنجا تأمین می کنم و بقیه 

را پدرم حمایت می کنــد. امســال قراردادهایمان 

بیشتر شد، اما نسبت به مردان خیلی تفاوت دارد و 

با وجود تورمی که داریم، تهیه مکمل و کفش و لباس 

هزینه بر است. آشورپور درباره ورودش به دوومیدانی 

به عنوان ورزش تخصصی خود تصریح کرد: از شش 

تا یازده سالگی ژیمناســتیک کار کردم، اما به دلیل 

مدرســه رفتن آن را کنار گذاشــتم. در مدرسه برای 

دوومیدانی استعدادیابی و از سال۹۲ وارد این رشته 

شدم. زیر نظر مربی ام تست سرعت و استقامت دادم 

که در سرعت بهتر عمل کــردم. از طرفی باتوجه به 

انعطاف بدنی خوبی که داشتم، انتخابم دو ۱۰۰متر 

بامانع بــود و وقتی که در مســابقات اســتانی دوم 

شدم، همین ماده را ادامه دادم.

او با اشاره به وضع فعلی تمرینات و آمادگی خود گفت: 

مربی خوبی دارم که همیشــه کنارم است و حمایتم 

می کنــد. از نظــر شرایــط تمرینی هم وضــع خوبی 

دارم. البته باتوجه به شــیوع کرونا و محدودیت هایی 

که دراین زمینه وجود دارد، فقط یک پیست تمرینی 

دارم و یک روز در میان هم در پیســت خاکی تمرین 

می کنم، اما هم اکنون فعلا مســابقه خاصی در پیش 

نیســت، وضعیت مقبولی دارم. در مشــهد ورزشگاه 

امام رضا(ع) را هم داریم که مردان چند جلســه قبل 

از شدت گرفتن کرونا، آنجا تمرین کردند، اما به زنان 

اجازه تمرین در آنجا را نمی دهند.

 بازی های آسیایی٢٠٢٢ مقصد بعدی آشورپور
این دونده مشــهدی هدف اصلی خــود را حضور در 

بازی های آســیایی۲۰۲۲ بیــان کرد و گفت: ســال 

گذشته یک شکستگی در ناحیه پا داشتم که به علت 

آن نتوانستم در لیگ  شرکت کنم و عقب افتادم. امتیاز 

خوبی داشتم و اگر آن اتفاق نمی افتاد، حتی به ورودی 

المپیک نزدیک تر می شدم. او درباره نوع قرارداد زنان 

در لیگ گفت: قراردادهای ورزشــکاران باهم تفاوت 

دارد؛ برخی امتیــازی می بندند یعنی بســته به مقام 

پول می گیرند. از طرفی اگر یک ورزشکار فقط در یک 

ماده شرکت کند، حدود ۳۰میلیون تومان می گیرد و 

اگر در چند ماده مسابقه بدهد تا چهل پنجاه میلیون 

تومان هم می رســد. درمجموع درآمد به نوع قرارداد و 

تیم ها بستگی دارد.

دختردونده خراسانی رکورد ملی را جا به جا کرد

پاداش مسئولان
وزاز روی کاغذ فراتر نرفت!
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شاگردان رحمتی ۲هفته فشرده تا زمان دیدار 
معوقه با آبی های پایتخت پیش رو دارند

۳گام پدیده تا استقلال
تیم فوتبال پدیده خراســان در چهارچوب دیدار 

معوقه هفته بیست ویکم لیگ برتر فوتبال باید 

دوشنبه ۳۱خرداد به مصاف استقلال تهران 

برود و تعطیــلات پایان ناپذیــر لیگ عاملی 

است تا سرمربی جوان پدیده در اولین فصل 

سرمربیگری اش تدارکات ویژه ای...

شب متفاوت ۲ورزشکار برجسته خراسانی در اروپا چگونه رقم خورد ؟

ناکام در بوداپست
شادکام در لیسبون
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صعود خليج فارس و شهرخودرو به نيمه نهايى
ليگ دسته2 فوتبال زير 16سال مشهد

حق «برترين» خورده شد؟
۶۷

بند هجده هزاردلاری 
قرارداد«رادو»!

علت دلخوری و قهر
سنگربان کروات مشخص شد

پایان کار
«راموس» با رئال
مدافع وفادار سپیدپوشان
۱۶بعد از ۱۶بعد از ۱۶ سال جدا می شود

هفته پایانی رقابت های فوتبال زیر ۱۶سال مشهد در 

گروه دوم از دسته دوم این پیکارها درحالی روز گذشته 

برگزار شد که تیم های خلیج فارس و شهرخودرو توانستند 

به  عنوان تیم های اول و دوم به مرحله نیمه نهایی صعود 

کنند. پیش از این از گروه اول این مسابقات...

فوتبال پایه

خرسندی «پهلوان»
از تعطیلی لیگ

هفته موعود!
بارسلونا جلسات تمدید و فسخ قرارداد

بازیکنانش را شروع کرد

آبی ها پول نداشتند
«پین» نیامد

کار سخت
عنایتی و مهاجری

هفته بیست و هشتم لیگ دسته یک 
امروز به پایان می رسد
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سرمربى تيم فوتسال بانوان پالايش نفت آبادان، پس از حاشيه هاى ديدار هفته پايانى خواستار شد

قهرمانی آبادان را زیر سؤال نبرند
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هفته فشرده تا زمان دیدار 
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معوقه هفته بیست ویکم لیگ برتر فوتبال باید 

صعود خليج فارس و شهرخودرو به نيمه نهايى

حق «برترين» خورده شد؟
بند هجده هزاردلاری 

هفته پایانی رقابت های فوتبال زیر 

گروه دوم از دسته دوم این پیکارها درحالی روز گذشته 

برگزار شد که تیم های خلیج فارس و شهرخودرو توانستند 

به  عنوان تیم های اول و دوم به مرحله نیمه نهایی صعود 

کنند. پیش از این از گروه اول این مسابقات...

فوتبال پایه

بارسلونا جلسات تمدید و فسخ قرارداد




